
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  11. 01. 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
 
Mgr. Juraj Bottka  – privítal členov komisie a hostí na zasadnutí, a navrhol hlasovať za schválenie 

programu zasadnutia. 

 

Program zasadnutia:  
  
          1. Informácia o príjmoch SŠZ za október, november, december 2022. 

                             2. Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií 

                                       z rozpočtu mesta na rok 2023 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“. 

        3. Športovec roka 2022 – prerokovanie výzvy. 

        4. Rôzne. 

 
 

Komisia jednomyseľne schválila navrhnutý program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 1) Informácia o príjmoch SŠZ za október, november, december 2022 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Mgr. Juraj Bottka  – požiadal Štefana Vargu  o uvedenie predmetného materiálu. 

Štefan Varga – oboznámil prítomných s predmetným materiálom.  

Mgr. Juraj Bottka  – sa informoval, ako postupujú práce pri rekonštrukcii umelej trávy na 

futbalovom štadióne. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že zhotoviteľ ešte neukončil práce. Nevie odhadnúť kedy bude 

rekonštrukcia ukončená, nakoľko je ešte veľa nedostatkov, čo treba najprv odstrániť, aby bolo 

ihrisko schopné prevádzky. 

Mgr. Juraj Bottka  – požiadal prednostu MsÚ v Galante, aby právne oddelenie mesta poskytlo 

právnu pomoc pre SŠZ pri riešení danej situácie.  

Ing. Ján Poľakovský - sa vyjadril, že SŠZ bude mať plnú podporu zo strany MsÚ pri akýchkoľvek 

problémoch, ktoré vzniknú pri rekonštrukcii umelého ihriska. 

Peter Tomič – sa vyjadril, že osobne bol pozrieť stav a podľa jeho názoru je aktuálne ihrisko 

v katastrofálnom stave. 

Mgr. Zsolt Barczi – sa informoval, že či je ihrisko už prevzaté. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že ihrisko ešte nie je prevzaté. Aktuálne sa spracováva protokol 

o prevzatí, kde sa zaznamenávajú všetky nedostatky. 

Ing. Ján Poľakovský – požiadal riaditeľa SŠZ, aby zhotovil aj fotodokumentáciu o nedostatkoch. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že na to myslia a zhotovujú fotky o nedostatkoch. 

Roman Kollárik – sa vyjadril, že osobne vyskúšal so svojím tímom ihrisko počas tréningu a musí 

povedať, že je veľmi zle urobené. Nevie si predstaviť, ako bude ihrisko vyzerať, ak sa začne naplno 

používať. Pravdepodobne bude po pár tréningoch nepoužiteľné. Takáto rekonštrukcia sa mala 

vykonávať v lete a nie teraz, keď je najviac využívané. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa informoval, či by sa nedali tréningy dočasne presunúť na ZŠ Štefánikovú 

ulicu. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že ihrisko na ZŠ Štefániková ulica nie je v stave, aby sa tam dalo 

trénovať. 

Mgr. Jozef Gál – sa informoval, že prečo je v minuloročných príjmoch uvedené, že z umelej trávy 

nebol žiadny príjem v období október až december. Ďalej sa vyjadril, že nakoľko pri rekonštrukcii 

umelej trávy vznikli takéto veľké problémy, treba k tomu pristupovať veľmi obozretne a citlivo. 



 

Štefan Varga – sa vyjadril, že umelá tráva sa v uvedenom vykazovanom období ešte 

neprenajímala. 

Mgr. Zsolt Barczi – sa informoval, že približne aké sú priemerné príjmy z prenájmu umelej trávy. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že ročný príjem je zhruba okolo 8 000€. Minulý rok bol príjem 

23 000€, nakoľko Oblastný futbalový zväz Galanta si prenajal umelú trávu v maximálnom možnom 

rozsahu v rámci svojho projektu podpory lokálnych klubov.  

Mgr. Juraj Bottka  – navrhol hlasovať o vzatí informácie o príjmoch SŠZ za október, november, 

december 2022 na vedomie. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ na svojom zasadnutí dňa 11.01.2023 

prerokovala „Informáciu o  príjmoch SŠZ za október, november, december 2022“. Materiál 

jednomyseľne berie na vedomie a zároveň žiada MsÚ o súčinnosť so SŠZ ohľadom riešení 

nedostatkov vzniknutých pri rekonštrukcii umelého trávnika. 

 

 

Bod č. 2)  Prerokovanie návrhu výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu 

mesta na rok 2023 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Mgr. Juraj Bottka  – Informoval prítomných, že VZN 23/2021 poskytovaní dotácií z rozpočtu 

mesta sa nestíha upraviť pred vypísaním výzvy. 

Mgr. Lívia Gešková -  sa vyjadrila, že obsah výzvy č.1 vychádza z minuloročného znenia, nakoľko 

stále platí pôvodné znenie VZN č 23/2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta. Ďalej sa 

vyjadrila, že kritériá obsiahnuté v uvedenom VZN priniesli v praxi veľa problémov pri zúčtovaní 

dotácií, ale oddelenie v spolupráci s klubmi dokázalo tieto nedostatky v čas odstrániť a k dnešnému 

dňu už neevidujeme žiadne chybné zúčtovanie. Informovala prítomných, že právnička mesta 

dostala úlohu od vedenia mesta vypracovať do konca januára pozmeňovacie návrhy do VZN, na 

ktorých sa aktuálne pracuje. Pani Gešková poskytne pre právne oddelenie svoje doterajšie 

skúsenosti s dotáciami a bude súčinné pri tvorbe zmeny VZN. Požiadala komisiu, aby z výzvy č.1 

bola vyňatá príloha č. 2 - tabuľka na zúčtovanie dotácie, ktorá by sa zverejnila až po úprave VZN.  

Mgr. László Biró - sa vyjadril, že podľa jeho informácií mali kluby problémy so zúčtovaním 

dotácie, lebo veľa z nich funguje už od 1. januára, ale vo VZN sa spomína, že náklady je možné 

zahrnúť do zúčtovania len od dátumu podania žiadosti o dotáciu. Ďalší problém vznikol pri 

rozpočte projektu, nakoľko veľa klubom sa ich rozpočet menil podľa aktuálnej situácie, ale pri 

zúčtovaní sa bral do úvahy pôvodný rozpočet, ktorý už na konci roka nebol aktuálny. Tento istý 

problém vznikal aj pri zúčtovaní cestovných nákladov, ktoré kluby odhadovali na začiatku roka 

v iných výškach, ako bola realita. 

Mgr. Lívia Gešková -  sa vyjadrila, že v októbri 2022 bol podaný pozmeňujúci návrh poslanca 

Zoltána Szelleho na legislatívnu komisiu, aby vlastné prostriedky klubov sa dali zúčtovať od 1.1. 

daného roku, ale vtedajšia komisia ho neodsúhlasila. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že si pozrel VZN o dotáciách okolitých miest a musí 

skonštatovať, že to niektoré mestá majú ešte zložitejšie s porovnaním s naším VZN. 

Silvia Prokopová – sa vyjadrila, že je potrebné v budúcnosti brať ohľad na to, že rozpočet klubov 

sa môže meniť v závislosti na aktuálnej situácii. 

Mgr. Lívia Gešková -  sa vyjadrila, že oddelenie sa snaží klubom pomáhať v plnej miere. Ak kluby 

organizujú podujatia začiatkom roka alebo na úplnom konci roka, mohli by niektoré faktúry uhradiť 

z dotácie neskôr (prenájom, rozhodcov, zdravotníkov,...) alebo nakúpiť ceny, športové potreby 

a pod. v predstihu, aby sme sa vyhli zbytočným problémom. Tak by nemuseli hradiť všetko 

z vlastných a sponzorských zdrojov. Takýchto podujatí je na území mesta mimoriadne málo. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že vidí problém aj v tom, že niektoré organizácie podávajú na 

mesto žiadosti o dotáciu aj prostredníctvom iných výziev (kultúra, sociálne služby) a niekedy mu to 

pripadá tak, že to je na ten istý projekt, len zmenili názov a to potom nie je správne. 

Ing. Ján Poľakovský - sa vyjadril, že cíti záujem o dosiahnutie kompromisu a možno by bolo 

dobré upozorniť predsedov organizácií, aby pripomienkovali VZN 23/2021 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu mesta, nakoľko oni majú najväčšie skúsenosti z praxe. 

 



 

 

Roman Kollárik – sa vyjadril, že aj on má tú skúsenosť, že kluby mali problémy pri zúčtovaní a je 

toho názoru, že sme tu všetci preto, aby sme im nekomplikovali ale skôr uľahčili prácu. 

Silvia Prokopová – sa vyjadrila, že sa zhoduje s názormi prítomných, ale je aj toho názoru, že si 

každá organizácia má hľadať aj iné zdroje a nespoliehať sa len na dotáciu z rozpočtu mesta. 

Mgr. Lívia Gešková -  sa vyjadrila, že podporuje návrh, aby sa oslovili kluby o pripomienkovanie 

VZN 23/2021 a tie pripomienky, ktoré budú legislatívne správne by sa zapracovali do úpravy VZN. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že súhlasí s tým, aby sa proces udeľovania a zúčtovania dotácií 

zjednodušil, ale je aj toho názoru, že treba vypracovať systém vyhodnocovania žiadostí a stanoviť 

presné kritéria na udeľovanie dotácií. Veľakrát sa totiž stretáva s tým, že organizácie podajú 

žiadosť, ktorá kopíruje uplynulé roky a mnohokrát ani dátum sa nezmení, alebo intenzita a efekt 

práce nie je dostatočný.  

Mgr. Jozef Gál – sa vyjadril, že podľa jeho názoru by bolo potrebné zmeniť vo výzve niekoľko 

zásadných vecí. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že kým sa neurobí zmena v aktuálnom VZN č. 23/2021 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta, treba vo výzve uviesť kritériá, ktoré stanovuje platné VZN. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že sa stretol s predsedom legislatívno - právnej komisie, ktorý sa 

vyjadril, že všetky nedostatky sa budú dať doriešiť v priebehu roka.  

Mgr. Juraj Bottka  – navrhol hlasovať o odporučení zverejnenia výzvy na podanie žiadostí 

o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta na rok 2023 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ s termínom 

predloženia žiadostí do 3.2.2023. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 11. 01. 2023 

prerokovala „Návrh výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta na rok 

2023 pre oblasť „Rozvoj telesnej kultúry“ . Materiál jednomyseľne odporúča zverejniť 

v predloženej podobe s pripomienkami: bez prílohy č. 2 a s termínom predloženia žiadostí do 

3.2.2023. 

 

Bod č. 3) Športovec roka 2022 – prerokovanie výzvy 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Mgr. Juraj Bottka  – požiadal Mgr. Líviu Geškovú  o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Lívia Gešková – oboznámila prítomných s predmetným materiálom. Zároveň informovala 

prítomných, že je vypísaná ďalšia výzva na podávanie návrhov o ocenenie osobností mesta Galanta, 

ktoré bude organizované 28.3.2023 v MsKS a pán primátor zaviedol proces, že ak nejaká 

organizácia alebo jednotlivec v priebehu roka dosiahne významný úspech, bude k sebe pozývať 

týchto reprezentantov mesta na stretnutie, kde im odovzdá ďakovný list hneď po dosiahnutí 

úspechu.  

Peter Tomič – sa vyjadril, že podporuje nápad pána primátora. 

Mgr. Jozef Gál – sa vyjadril, že by bolo potrebné vo výzve rozdeliť kategóriu do 18 rokov na 

viacero podkategórií. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že aktuálne toto nie je možné, lebo výzva vychádza z aktuálnej 

VZN č. 68/2001 o verejných uznaniach, v ktorej sú uvedené kategórie v takomto znení. Zároveň 

podotkol, že v priebehu roka bude možné meniť VZN.  

Mgr. Juraj Bottka  – navrhol hlasovať o odporučení pozmenenia VZN č. 68/2001 o verejných 

uznaniach tak, aby sa kategória športovec roka do 18 rokov rozdelila na viacero podkategórií podľa 

veku. Tento návrh sa preberie na nasledujúcom zasadnutí komisie. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ jednomyseľne odporúča v budúcnosti 

pozmeniť VZN  č. 68/2001 o verejných uznaniach tak, aby sa kategória športovec roka do 18 

rokov rozdelila na viacero podkategórií podľa veku. 

 

 

 

 

 



 

Mgr. Juraj Bottka  – navrhol hlasovať o odporučení zverejnenia výzvy na podanie návrhov 

„Športovec roka 2022“  s termínom predloženia návrhov na ocenenie do 3.2.2023.  

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 11. 01. 2023 

prerokovala Návrh výzvy na podanie návrhov „Športovec roka 2022“ . Materiál 

jednomyseľne odporúča zverejniť v predloženej forme a rozsahu s termínom predloženia 

návrhov na ocenenie do 3.2.2023.  

 

 

Bod č. 4) Rôzne 
 

Mgr. Zsolt Barczi – informoval prítomných, že Šachový klub Galanta, ktorý v minulosti pôsobil na 

území mesta opätovne rozbieha svoju činnosť. Zároveň požiadal SŠZ a vedúcu oddelenia SS, aby sa 

pokúsili im nájsť priestor, kde by mohli svoje aktivity rozvíjať.  

Mgr. Lívia Gešková -  sa vyjadrila, že ak sa predseda klubu zastaví na oddelení a predstaví svoje 

požiadavky, bude mu poskytnutá plná podpora zo strany oddelenia. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že priestory sa určite nájdu. 

Silvia Prokopová – sa informovala, či by nebolo možné v Galantských Novinách vytvoriť rubriku, 

v ktorej by sa prezentovali kluby pôsobiace na území mesta Galanta. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa vyjadril, že za týmto účelom bola vydaná informačná brožúra, ktorá bola 

spracovaná a distribuovaná z iniciatívy OSS, ale ak bude vôľa takúto rubriku vytvoriť aj 

v Galantských Novinách, bude len rád.  

Mgr. Miroslav Štibráni – sa vyjadril, že rubrika s takouto tematikou je v Galantských Novinách už 

zavedená.  

Peter Tomič – sa informoval, že do akého termínu treba posielať články do tejto rubriky. 

Mgr. Miroslav Štibráni – sa vyjadril, že články treba posielať na emailovú adresu Galantských 

Novín do polovice aktuálneho mesiaca, aby to redakcia stihla vložiť do nasledujúceho vydania. 

Mgr. Juraj Bottka  – sa informoval, či by sa výzva na dotáciu v oblasti športu dala ešte zverejniť 

v Galantských Novinách tento mesiac. 

Mgr. Miroslav Štibráni – sa vyjadril, že už v danom čísle nebude priestor v takom rozsahu. 

Mgr. Juraj Bottka – požiadal, aby bolo možné aspoň zverejniť link s krátkou informáciou o výzve.  
 

 

Predseda komisie sa záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť počas zasadnutia 

komisie ŠM a TV. Nasledujúce zasadnutie komisie bude 14.2.2023. 

 

                  

 

Mgr. Juraj Bottka  v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 16.1. 2023  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd v. r. 

 

 


